
Betreft sluiting jacht op konijn en haas.

Het is uiterst merkwaardig dat enkel telprotocollen worden gebruikt van ‘’bepaalde’’ partijen met 
wellicht een gekleurde visie t.o.v. jacht. Waarom worden telprotocollen niet gebruikt van de 
jagersvereniging? De jager/wildbeheerder is gespecialiseerd in het tellen van hazen, t.o.v. een 
vogelspotter die er wellicht niet bij gebaat is om een haas te tellen vanwege een bepaalde visie (vaak 
gebaseerd op emotie).

Wat een leek wellicht niet begrijpt is de ongekende passie die een jager heeft voor zijn jachtveld. Het 
gaat de jager al tijden niet meer om het schieten. De jager is druk bezig met een ‘’goede’’ wildstand 
op te bouwen. Dit betekend als er van een bepaald soort wild een te hoge stand is dat er afschot 
wordt gepleegd. Is er een te lage stand? Dan wordt er uiteraard geen afschot gepleegd. Een jager 
heeft er uiteraard ook niets aan om de laatste stuks wild weg te schieten. Sterker nog, vaak worden 
er dan biotoop verbeterende maatregelen toegepast om de stand te bevorderen. De jager kent het 
gebied als geen ander! De uren die een jager als vrijwilliger in het veld besteed zijn praktisch 
onmeetbaar en onbetaalbaar. 

Wij herkennen het beeld niet van de afnemende hazenstand. Wat is er waarschijnlijk wel aan de 
hand? Nederland wordt steeds dichter bevolkt dit komt het aantal beschikbare hectares voor het 
wild uiteraard niet ten goede! Ook is de hogere recreatie druk een negatieve factor voor het 
Nederlandse wild. Als laatste punt maar zeker niet het minste punt; Predatie. De bescherming van 
dassen, roofvogels, marters, reigers etc etc zorgen voor een extreem zware druk van nieuwe aanwas. 
Dit is simpelweg een bewezen feit, waarom wordt dit niet meegenomen?

Kortom; jagers zijn waardevolle vrijwilligers. Deze vrijwilligers worden op basis van ongefundeerde 
emoties vaak kwaad weggezet. Het is een pijnlijke zaak wanneer men zich onvoorwaardelijk inzet 
voor de natuur maar dat men zich niet serieus voelt genomen. Mijn advies zou zijn om de tellingen 
van de jagersverenging mee te nemen in het telprotocol om zo tot een gefundeerde beslissing te 
komen. Wilt u echt gevoel krijgen bij de tellingen? Ga dan eens mee met een jager en neem deel aan 
een telling met een warmtebeeldkijker, dan komt de waarheid boven water!
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